
Til Økonomiudvalget      Viborg den 7. juni 2017 

 

 

Udtalelse fra medarbejderrepræsentanterne i FMED ADM vedr. budget 

2018 

 

Medarbejderrepræsentanterne i Fælles MED ADM takker for invitationen til dialogmøde 

med Økonomiudvalget, men i lyset af den aktuelle budgetsituation vurderes der ikke at 

være behov for at mødes. Dette også i respekt for hvordan vi bruger vores tid. 

Det skal dog ikke tages som et generelt udtryk for, at vi ikke ønsker at møde udvalget, og 

ser frem til en invitation til næste år. 

Helt overordnet vil vi gerne anerkende at der ikke er lagt op til store besparelser for 2018. 

Samtidig synes det hensigtsmæssigt, at direktionen har fået til opgave at finde 

reduktionsforslag for 18 mio. kr., der er reelle og bunder i konkrete forhold. Dermed skal 

der ikke findes besparelser via grønthøstermetoden. 

I lighed med tidligere år finder medarbejderne dog behov for at understrege, at der som 

følge af de seneste mange års besparelser ikke alle steder på rådhuset er sammenhæng 

mellem ressourcer og arbejdsopgaver. 

Dette giver sig blandt andet udslag i et for højt sygefravær – primært langtidssygefravær, 

som heldigvis har været faldende fra 2015 til 2016. Ledelsens fokus på denne 

problemstilling anerkendes. 

 

På vegne af medarbejderrepræsentanter 

Med venlig hilsen 

 

Lene Rasmussen 

Næstformand i FMED ADM 


